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1. Praeses
Beste biologen en sympathisanten,

De belangrijkste taak van de praeses is natuurlijk de studenten biologie te
vertegenwoordigen. Hiervoor ga ik uiteraard mijn uiterste best doen en beslissingen
nemen in het voordeel van de biologiestudent. Daarnaast zal ik met mijn team ervoor
zorgen dat er ook geweldige activiteiten gepland worden voor volgend jaar en deze in
goede banen leiden. Vervolgens vind ik interkringen relaties zeer belangrijk, zowel
binnen de wetenschapskringen als erbuiten. Ik ben ervan overtuigd dat wij veel kunnen
bijleren van andere kringen en ideetjes opdoen, alsook wij veel aan hen kunnen leren.

Groetjes,
Michiel

2. Vice-praeses
Dag bioloogjes, ik ben Vanina en kom op als Vice-Praeses. Volgend jaar wil ik ervoor
zorgen dat het in het praesidium allemaal vlotjes verloopt waardoor we jullie kunnen
voorzien van superleuke activiteiten. Ik ga ervoor zorgen dat we een hechte groep
vormen waar je altijd terecht kan voor sfeer. Samen met de andere bestuursleden
maken we er een topjaar van!

Hopelijk tot snel dus x

3. Onderwijs
Beste biologiestudenten, We stellen jullie graag het opkomend onderwijsteam biologie
voor voor volgend academiejaar. Wij zijn een gemotiveerd team studenten die jullie
volgend jaar willen vertegenwoordigen en naar jullie problemen luisteren om deze aan te
kaarten bij docenten en assistenten waar nodig. Verder vertegenwoordigen we jullie in
de POC (permanente onderwijscommissie), OOR (de overkoepelende onderwijsraad
van de faculteit wetenschappen) en Stura (de studentenraad van de hele KU Leuven).
Als laatste proberen we er ook voor te zorgen dat alle nuttige informatie ook terug bij
jullie, de studenten, komt om zo een tussenschakel te zijn voor alle communicatie tussen
studenten en proffen.

Ikzelf ben Timmy en wil graag opkomen als onderwijsverantwoordelijke, wat betekent
dat ik aan het hoofd zou staan van dit team en insta voor het goede verloop van onze
communicatie en vertegenwoordiging. Ik zal mezelf ook nog even kort voorstellen: Ik
ben momenteel een tweede bachelor en zal dus volgend jaar mee de derde bachelor
vertegenwoordigen. Ik zit zelf ook al een jaar in het bestuur van OOR, jullie facultaire
vertegenwoordigers, en heb een speciale plaats in mijn hart voor
studentenvertegenwoordiging. Daardoor kijk ik er heel erg hard naar uit om jullie te
mogen vertegenwoordigen en ben altijd bereid om naar jullie te luisteren! Natuurlijk zijn
er nog andere gemotiveerde studenten waar jullie altijd terecht kunnen, zij stellen
zichzelf hieronder ook nog even voor.
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Indien je wilt weten wie de onderwijvertegenwoordigers per fase (bachelor of master)
zijn, check dan zeker de mail die je hierover reeds ontvangen hebt.

4. Event
Heyhoiii, wij van team event voorzien volgend jaar de leukste, gezelligste en lekkerste
event-activiteiten. Hiertoe behoort de lekkere en goedkope eetstandjes waar je tussen je
lessen door van een snelle snack zult kunnen genieten; het ‘fancy’, gezellige en oh zo
heerlijke kerstdiner waarbij je je is helemaal kan laten gaan; de spaghettiavond waar je
van de beste en meest smaakvolste spaghetti van je leven zult kunnen smullen, waar je
nog jaren over zult kunnen praten. Dit allemaal gaan we met heel veel liefde voor jullie,
het milieu, allergieën en voor het eten doen.

Wij kijken er alvast kei hard naar uit en zullen jullie (en jullie vragen) altijd met open
armen ontvangen!

Xoxo

Annelou, Charlotte, Manon, Jelle, Michal en Annabelle

5. Communicatie
Hy, wij zijn het opkomende team communicatie. Volgend academiejaar willen wij zorgen
voor een betere connectie tussen alle biologiestudenten en onze biologie kring. Zowel
op educatief als op recreatief vlak. Hieronder valt een duidelijke en tijdige communicatie
van evenementen en dit verspreid over meerdere platformen zodat we zo veel mogelijk
biologen en sympathisanten kunnen bereiken.

Greetings,
Bram H., Aurélie en Jelle

6. Internationaal
Als opkomend internationaal verantwoordelijke vind ik het belangrijk om internationale
studenten (zoals mij) meer bij BIOS en onze werking te betrekken. Dat kan niet alleen
bijdragen aan een inclusieve en diverse gemeenschap binnen de studentenkring, maar
kan ook leiden tot waardevolle interculturele uitwisselingen en ervaringen. Door het
organiseren van activiteiten en evenementen die gericht zijn op internationale studenten,
en met Engelstalige communicatie kunnen we hen helpen om zich meer verbonden te
voelen met BIOS en hun studie-ervaring in het buitenland te verrijken.

7. Cantor
Heyhoi,

Ik ben Eva, 65+ cantussen oud, waarvan ongeveer 19 cantussen zelf (deels)
voorgezeten. Als je ooit al een cantus van me hebt meegemaakt zul je wel weten dat ik
mijn uiterste best doe om de meest van-de-pot-gerukte bindtekstjes te verzinnen en toch
wel elke cantus een wat onbekender lied voor die corona probeer te brengen. Dat zou ik
volgend jaar niet willen veranderen. Daarnaast vind ik de samenwerking met de
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schachtenmeesters op een cantus heel belangrijk en zou ik enkele extra dingen willen
proberen zoals een schachtenlied, een alcoholvrije cantus, of een cantus met snacks!

Volgend academiejaar staat het Leuvense cantusleven voor een potentieel kantelpunt in
diens geschiedenis: het Leuvens Liedboek. Als kringverantwoordelijke voor de
adviesraad ben ik dit jaar betrokken bij de inhoudelijke vormgeving, liederenkeuze,
enzovoort. Ik kan alvast zeggen dat ik fan ben van heel erg veel liederen uit de
voorlopige selectie, die niet in de groene KVHV-codex staan. Ik wil deze dan volgend
jaar ook met plezier introduceren op de kringcantussen. Aangezien ik begrijp dat
sommige misschien nog wat de kat uit de boom willen kijken of ze de codex of het
liedboek zullen kopen, zal ik altijd proberen afgedrukte versies van liederen te voorzien
als deze in een van de twee boeken niet staan. Zo zul je altijd mee kunnen, ongeacht
welk boek je hebt!

Ik kijk alvast uit naar een nieuw jaar vol cantussen, hopelijk jullie ook!
(Eet je) groe(n)tjes,
Eva

8. Feest
Hey, als opkomend team feest nodigen we jullie al zeker uit op onze kies td. Volgend
jaar zullen we jullie zeker niet in de kou laten staan en komen er geweldige feestjes aan.
We zorgen ook voor de beste promo’s want het student zijn is al duur genoeg.
Nergens maak je meer vrienden dan al dansend op de dansvloer met een pint of promo
in de hand dus hopelijk zien we jullie volgend jaar!!

9. Groen
Als opkomend groen-team willen we de studenten graag dichter bij elkaar en bij de
natuur brengen. Dit door leuke activiteiten zoals wandelingen en excursies te
organiseren. Dit jaar is het ons doel om verder te bouwen op wat er al bereikt is en nog
meer activiteiten organiseren voor de studenten.

Groetjes,
Robbert, Bruno en Alex

10. Cultuur
Wij als opkomende ploeg van cultuur willen volgend jaar de studenten biologie het
belang van hun richting tonen door middel van het organiseren van lezingen, een
museumbezoek etc. Natuurlijk niet te vergeten is de quiz die wij volgend jaar voor
handen gaan nemen, wat nu toch wel een jaarlijkse traditie is geworden. Door het
organiseren van deze evenementen hopen we ook dat we biologiestudenten toch ook
wat dichter bij elkaar kunnen brengen.
Ik als verantwoordelijke heb er alvast heel erg veel zin in om dit te doen, hopelijk doen
wij het als opkomende groep cultuur even goed (misschien beter 😉) dan onze
voorgangers.

Groetjes,
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Anton, Nathan, Freya, Laura K., Jelle en Charlotte

11. Sport
Wij als opkomend team sport gaan ons focussen op het vlot verlopen van de 24
urenloop en het behouden van die 7de plaats. Dat betekent ook de fysieke
voorbereiding die daarbij aan de pas komt. Via woudlopen hopen we ons grondig voor te
bereiden. Ook gaan we ons best doen om ons in te zetten voor de Interfacultaire Beker.
Natuurlijk zullen we door het jaar heen nog toffe, energieke activiteiten organiseren.

Groetjes,
Pieter-Bas, Bruno, SImon en Robin

12. Schachtenmeesters
Wij willen als opkomende schachtenmeesters volgend academiejaar meer eerstejaars
motiveren en betrekken bij BIOS. We willen dat ze zich in de eerste plaats op hun
gemak voelen, zowel bij ons als bij elkaar. Ook willen we (als er genoeg interesse is)
hen ervan overtuigen dat dopen vooral een teambuilding is waar je een band mee
creëert. Voor ons moet dit niet vies en vernederend zijn. Er kan misschien ook een
alternatief voor een doop komen.

Groetjes,
Rosemarie and Manon

13. Weekend
Jow jow wij zijn Bram L. en Kiki en samen zijn wij de opkomende
weekendverantwoordelijken! BIOS heeft zich het voorbije jaar zeker bewezen door tal
van geweldige activiteiten te organiseren, maar 1 zeer belangrijk evenement ontbrak…
Onze missie als opkomende weekendverantwoordelijken is simpel: dit wonderbaarlijke
spektakel terug brengen uit de dood!
Jaja je leest het goed, het enige echte BIOS-weekend komt terug!!! (U mag luidop
feestvieren na het lezen van deze zin)

MAAR WACHT ER IS MEER!
Naast dit al belachelijk coole evenement organiseren wij ook nog het
eerstejaarsweekend. Hier gaan wij ons uiterste best doen om de nieuwe
biologiestudenten warm te ontvangen en onmiddellijk een vriendengroep voor het leven
te bezorgen! Dit is natuurlijk ook het ideale moment om al je vragen over het geweldige
universiteitsleven aan de intussen ervaren studenten te stellen!

Wij krijgen er al zelf goesting in, jullie toch ook?

Groetjes,
Bram L. en Kiki
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14. Webmaster
Heyhoi hier ben ik weer,

Als huidig webmaster heb ik vorige zomer weken gespendeerd om de site helemaal om
te bouwen. Ik ben dan ook blij met de update, maar ik ben nog niet tevreden. Ik zou
graag een Engelstalige vertaling van de site aanbieden en meer informatie erop zetten
zoals een FAQ pagina voor de eerstejaars. Ik plan deze zomer me ook achter een
betere, en enkel toegankelijk via een toledo-account, examenwiki te zetten.

Groetjes,
Eva

15. Blokhut
Heyy, als opkomend Blokhut verantwoordelijke kijk ik ernaar uit om volgend jaar om de
twee weken jullie dinsdagavonden een beetje leuker te maken. Hierbij denk ik dan aan
de beste promo's, maar zeker ook aan super plezante thema-avonden en andere
activiteiten!

Groetjes,
Simon

5



Visietekste� “Alic� i� spo�enlan�” Kieswee�: 24/04/’23 - 27/04/’23
—------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
————————————— English — ————————————

1. Praeses
Dear biologists and sympathizers,

The most important task of a praeses is ofcourse representing the biology students.
Therefore I’ll try to do my best to make decisions in favor of the biology student. In
addition to that, my team and I will make sure that there will be some amazing activities
planned in the upcoming year and lead them in the right direction. Moving on, I find
relationships with other student associations very important, both within the science
associations as outside. I’m convinced that we can learn a lot from other student
associations, get new ideas and also pass our knowledge to them.

Greetings,

Michiel
2. Vice-praeses

Dear biologists, I’m Vanina, the upcoming vice-praeses. Next year I want to make sure
everything in the praesidium proceeds smoothly so we can provide you with super fun
activities. I’ll try to form a close group, one where you’ll always have a place and that has
a good atmosphere. Together with the other board members we’ll make it a great year!

Hopefully see you soon x

3. Onderwijs
Dear biology students, We are happy to introduce to you the emerging biology education
team for next academic year. We are a motivated team of students who want to represent
you next year and listen to your problems to raise them with lecturers and assistants where
necessary. Furthermore, we represent you in the POC (permanent education committee),
OOR (the overarching educational council of the faculty of sciences) and Stura (the student
council of the entire KU Leuven). Finally, we also try to make sure that all useful information
gets back to you, the students, to be an intermediary for all communication between
students and professors.

My name is Timmy and I would like to stand up as head student representative, which
means that I would head this team and vouch for the smooth running of our communication
and representation. I will also briefly introduce myself: I am currently a second bachelor and
will therefore be co-representing the third bachelor next year. I myself have also been on the
board of OOR, your faculty representatives, for a year and have a special place in my heart
for student representation. As a result, I am very much looking forward to representing you
and am always willing to listen to you! Of course, there are other motivated students you can
always turn to, they introduce themselves below as well.

If you want to know who the education representatives are per phase (bachelor or master),
be sure to check the email you have already received about this.
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4. Event
Heyhoii, We from team event provide the funests, cosiest and most delicious event-activities
for the upcoming year. This includes tasty and cheap food stands where can get a quick
snack in between classes, a ‘fancy’, cozy and oh so delicious Christmas dinner where you
can eat until your pants drops, The spaghetti evening where you will eat some of the best
and most tasteful spaghetti of your life, to be talked about for years to come. All this we’ll do
with the most love for you, the environment and for the food.

We are already very much looking forward to it and will always greet you (and your
questions) with open arms.

Xoxo

Annelou, Charlotte, Manon, Jelle, Michal and Annabelle

5. Communicatie
Hi, we are the upcoming team communication. For next year we like to establish a better
connection between all biology students and our biology association. Both on educational as
on recreational level. This includes a clear and on time communication of events spread over
a number of platforms so we can reach as many biologists and sympathizers as possible.

Greetings,
Bram H., Aurélie and Jelle

6. Internationaal
Being the upcoming international representative, I think it is important to get international
students (like me) more involved with BIOS and our operations. This doesn't only
contribute to a more inclusive and diverse community but also may lead to valuable
intercultural exchanges and experiences. By the organizing of activities and events that
are focussed on internationals, and the english community we can help them to feel
more connected with BIOS and enrich their overall study experience abroad.

Greetings,
Pascal and Alex

7. Cantor
Heyhoi,

I’m Eva, 65+ cantuses old, from which 19 I (partially) chaired myself. If you’ve ever done a
cantus with me, then you might know that I do my best to come up with the most bananas
transitions and try to bring the corona a lesser-known song at each cantus. I wouldn’t want to
change that next year. Besides that, I find the collaboration with the schachtemeesters on a
cantus really important and would like to try a few new things, such as a
first-bachelor’s-song, an alcohol-free cantus, or a cantus with snacks!

Next year the cantus-life in Leuven stands at a possible turning point in its history: The
Leuven songbook. As the association representative for the advisory board, I have been
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involved in the content design, song choice, etc for the past year. I can already say that I am
a devotee of a lot of the songs that have made the pre-selection and are not present in the
KVHV-codex. Therefore, I am more than happy to start introducing these songs at next
year's cantusses. I understand that some people may be hesitant whether they’ll buy the
codex or songbook, so I’ll try to provide printed versions of songs if they are absent in either
of them. This way, you’ll always be able to sing along no matter which book you use.

I’m already looking forward to a new year full of cantuses, hopefully you are too!

Greetings,
Eva

8. Feest
Hey, being the upcoming team feest we invite you first of all for our wonderful TD " down
the rabbit hole (27/04-28/04)! And next year we sure won't leave you in the cold by
which we mean there will be plenty of amazing party's to come. We'll also make good
promotions our number one priority because a student's life is already expensive
enough.

Nowhere you'll make as many friends as you do when on the dancefloor with a cold beer
in your hand so hopefully we see you next year.

9. Groen
Being the upcoming team groen we would like to bring the students closer together and with
nature. THis by organizing nice activities like walks and excursions. Next year it is our goal
to proceed building on what’s already achieved and organize more activities then there
already are.

Greetings,
Robbert, Bruno and Alex

10. Cultuur
We, the upcoming team culture, want to show next year’s biology students the importance of
our field of study by organizing lectures, museum trips, etc. Ofcourse not to be forgotten is
the quiz, we’ll make sure to take good care of what in meantime has become a yearly
tradition. By organizing these events we also hope that we can bring biology students more
closely together.
Me, Anton as representative already am very excited and hopefully our upcoming team
culture does a simulare (if not better😉) job then our predecessors.

Greetings,
Anton, Nathan, Freya, Laura K., Jelle and Charlotte

11. Sport
We, the upcoming team sport are going to focus on a smooth course of the 24 hour run and
the retaining of our beloved 7th place in rank. This means we’ll also try to get the runners
(you) physically prepared. This we hope to achieve by woodrunning. Also we will do our best
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to commit ourselves to the interfacultairy trophy. And of Course throughout the year we’ll
organize cool and energizing activities.

Greetings,
Pieter-Bas, Bruno, SImon and Robin

12. Schachtenmeesters
As the upcoming schachtenmeesters we want to motivate next year's freshman and try to
get them involved with BIOS. First of all, we want to make them feel comfortable, both with
us and with each other. Next up (if there is enough interest) we want to convince them that
baptize is more something like a teambuilding, a true bonding experience among fresman.
By our means this doesn't have to be filthy and humiliating. Maybe we’ll find an alternative to
the old tradition.

Greetings,
Rosemarie and Manon

13. Weekend
Yo yo, we are Bram L. and Kiki, together we are the upcoming weekend representatives! In
the past couple of years BIOS has proven itself by organizing some awesome activities, but
1 important event has been lacking for a couple of years…
Our mission is simple: The reincarnation of this spectacle!
Yes, you are reading this right, the one and only BIOS-weekend makes its comeback!!! (U
may cheer out loud after reading this)

BUT WAIT, there is more!
Besides this already ridiculously cool event, we also organize the freshman weekend at the
beginning of next academic year. Here we’ll try to do our best to give the new biology
students a very warm welcome and create friendships for life! This is of course also the ideal
moment to ask all your questions about university life to students with experience.

we already have a craving for it ourselves, you too?

Cheerio,
Bram L. and Kiki

14. Webmaster
Hi there,
Here I am again!
As the current webmaster, I spent weeks rebuilding the website last summer. While I am
pleased with the update, I am not yet satisfied. I would like to offer an English translation of
the website and add more information to it, such as an FAQ page for first-year students. This
summer, I also plan to create a better exam wiki that is only accessible through a Toledo
account.

Best regards,
Eva
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15. Blokhut
Heyy, being the upcoming Blokhut representative I look forward to next year, where I’ll make
every other Tuesday evening a little more fun. Hereby my thoughts go to the best promos
but also for sure the super fun theme-evening and other activities!

Greetings,
Simon
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